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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 

Tel.: 06-46786127  
info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 19-04-2023 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen,  
Peter van Berlo, Ellen Jacobs, Mariet Roelofs, 

Adviseurs: Hay Engels, Hay Mulders, 
Gasten: Patty Schurink  

Afwezig m.k.: Frenk Peeters,  
Afwezig z.k.: Luuk Haegens, 
Notulist: Lisa Reintjes 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 AED’s Bij Peter Hesp vragen wat er 
tijdens dit overleg besproken 

is en wie hier voor 
uitgenodigd was 

Marco 24-5-2023  

2      

3      

 
01. Opening en berichten van verhindering 

Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Aan de Brug.  
Afmeldingen zijn binnen van Frenk Peeters.   
 

02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Hoebertweg 

- Evaluatie carnaval.  
 
03. Verslag 22-03-2023 

- naam nieuwe wijk: Aan de Kerkenbos!  
 

04. Lopende zaken 
- Luiercontainer, is verplaatst. Is snel opgepakt door de gemeente.  
 

- Wonen in America 
Aan de Kerkenbos: 

Het beeldkwaliteitsplan is besproken, aanpassingen wenselijk en besproken met gemeente. 
Het tekstuele gedeelte zal naar verwachting in het najaar klaar zijn en naar de raad gaan 

voor goedkeuring. De bouw zal in fases gaan. Het gaat in totaal om 50 woningen, maar i.v.m. 
stikstof regels mag niet alles in één keer.  
Tijdspad: eind dit jaar bestemmingplan -> dan bezwaartermijn -> voorjaar 2024 wordt 

aanleg gas/Electra etc. aanbesteed -> start bouw.  
  

- Flexwoningen  
3 mei is het volgend overleg. De grond is niet zodanig vervuild dat er niet gebouwd mag 
worden.  

 
- Verkeersituatie America 

Hekwerk en rug bij nieuwe fietspad is opgepakt.  
 
-Hoebertweg 

Contactpersoon is Erik Fagel. Hij heeft met wegbeheer gesproken, en het trottoir kan niet 
meegenomen worden in het reguliere wegbeheer dat dit jaar gepland is. 

Er moet apart budget vanuit verkeer vrijgemaakt worden om dit te realiseren. Hij heeft een ruwe 
schatting gemaakt van de kosten en we gaan binnenkort bespreken of dit project onze prioriteit heeft 
om uit te voeren. Hij zal Jolijn daar over informeren. Jolijn het advies gegeven om te blijven 

informeren en berichten te blijven sturen.  
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- America Left 

▪ Er is uitbreiding binnen het bestuur, Wilma Peters is toegetreden. Wilma gaat 
meedraaien om te kijken of het iets voor haar is.  

Er is een nieuwe flyer ontwikkeld, deze is huis aan huis bezorgd. Insteek van de flyer is 
▪ om in het kort te laten zien wat America Left doet, hoe te bereiken en waar ze voor 

staan.   

▪ America Left doet mee met de open bedrijvendag vanuit het leafhoes. Mensen kunnen 
binnenlopen voor informatie.  

▪ America Left wordt veel benaderd door partijen om te komen vertellen wat ze doen en 
hoe opgezet. Maar dit kost heel veel tijd, er is daarom besloten om dit wat meer af te 
houden en hier selectief in te zijn.   

▪ Mark Schapendonk is aangesteld als procesbegeleider om met verenigingen in gesprek 
te gaan over hoe samen te werken in America en hoe de accommodaties beter 

inrichten. Dit is onderliggende opdracht van gemeente.  
▪ Dit jaar heeft America Left al 12 aanvragen (hulp in de huishouding) mogen vervullen. 
▪ Er staat weer een nieuwe vacature open, voor hulp in de huishouding. 

▪ De gemeente is al 2x op bezoek geweest met groep vrijwilligers om te kijken hoe er in 
America gewerkt wordt.   

▪ Vanuit Dendron moeten studenten burgerschapsuren maatschappelijk besteden. Er zijn 
een aantal meiden die dit in America doen, door activiteiten met kinderen van de 
basisschool op te gaan pakken.   

▪ Vanmiddag is er een presentatie gegeven door Unitus, dit is een organisatie die boven 
synthese staat.  

▪ America Left is in gesprek met zorgverzekeraars en Proteion om te kijken om zelf zorg 
te gaan leveren. De wil is er, maar er komt van alles bij kijken aan kaders etc.  

▪ Er is professionele ondersteuning aangevraagd voor de hoeskamer. De groepen worden 

groter en bezoekers hebben steeds meer hulp nodig. Beroep op de vrijwilligers wordt 
op deze manier heel groot. Verzoek voor ondersteuning is door de gemeente 

afgewezen, omdat ze al 3 personen ondersteunen (dorpsondersteuners en 
professional/verpleegkundige). De gemeente wil wel cursussen betalen, er wordt een 
werkgroep opgericht om dit op te pakken.  

 
- AED 

Er is een bijeenkomst geweest voor de mensen die beheerder waren van AED’s. Deze is 
georganiseerd door de gemeente. Niemand van de aanwezige was hierbij en weet wat hier 

besproken is. De Dorpsraad was niet uitgenodigd.  
Particulieren initiatieven worden niet meer ondersteund. Laatste bericht is er nieuw beleid 
gevormd wordt door de gemeente.  

Bij Perdsvotten hangt er nog een AED, deze blijft nog even hangen.  
Patty heeft Ger Weijs van Rode Kruis gesproken, hij gaat er ook achteraan, aangezien dit een 

slechte ontwikkeling is.   
Marco vraagt aan Peter Hesp, wat er tijdens dit overleg besproken is en wie hier voor 
uitgenodigd was.  

 
- Rivm 

Er is een bijeenkomst geweest met het RIVM. De opkomst was niet hoog. Het RIVM is 
geschrokken van de uitslagen en het geluid. Met name de piekbelastingen.  
Er is 1 nacht dat er 33 treinen zijn geweest met geluid tot 80/85 decibel. De enquête is door 

200 mensen in America ingevuld, een goed respons. De gegevens van Prorail ontbraken, 
hierbij kun je denken aan snelheid, typetrein, soort wielen. Met dit soort gegevens kun je 

achterhalen of bepaalde treinen of bepaalde wielen voor meer geluid zorgen. Prorail stelt dit 
soort gegevens niet beschikbaar.   
Leuk om te weten uit de enquête is dat de woonomgeving met een 8,5 wordt gewaardeerd. 

Dit is hoger dan gemiddeld, dus positief nieuws. De bewoners zijn positief over de schermen. 
Het RIVM wacht gegevens Prorail af en dan wordt er een rapport gemaakt en gepubliceerd.  
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- Geluidsschermen 

De werkgroep is nog met de gemeente in overleg over transparantie van de schermen. Daar 
wil de gemeente niet aan, het laatste gesprek is niet prettig en niet goed verlopen. Hierdoor 

moet er een nieuw gesprek komen.  
De termijn die aan de werkgroep is gesteld, is dat zij binnen een maand moeten besluiten of 
zij akkoord gaan met het laatste aanbod. Hierbij is bij twee woningen de bovenste meter (van 

de drie meter) transparant. Dit is onvoldoende voor de werkgroep. Het vervolggesprek moet 
nog gepland worden.  

 
- Willems 
17 maart zou de buurt bij Willems zitten, dat is verzet. Nieuw overleg is mei.  

 
 

06. Ingebrachte agendapunten 
- Kabroeksebeek 
De werkzaamheden zijn in volle gang. Het oude aquaduct is weg. Er is bekeken of dit terug 

kon komen, maar dit was zo rot (betonrot) dat dit niet kan.  
 

- Subsidiekader 
Visie document is binnengekomen. De namen van subsidies veranderen. Meeste 
clubs/verenigingen krijgen wel hun subsidies. Concentratie op jeugd/ouderen/kwetsbaren. Er 

wordt niet over gelden/toekenningen gesproken.  
In juni komt vaststelling subsidie kader en in het najaar verdeling van de gelden.  

 
- Carnaval 
Na de carnaval lag er nog veel rommel op de straten. Met name na de carnavalsoptocht. Dit 

is voor de ZAP’er maar voor het hele dorp erg vervelend.    
 

- Koningsspelen 
Deze zijn aanstaande vrijdag. Er zijn een aantal verenigingen afgevallen, omdat zij geen tot 
weinig jeugdleden meer hebben. Het werven van vrijwilligers voor dit evenement is elk jaar 

erg lastig, omdat mensen moeten werken. Dit is ook onderwerp van gesprek bij het 
Jeugdoverleg van waaruit de koningsspelen worden georganiseerd.   

 
- Paardenclub 

Deze vereniging is gestopt, hiermee is ook het oud ijzer punt komen te vervallen. Dit geld kan 
door verenigingen verdiend worden, de oproep is uitgezet of verenigingen dit over willen 
nemen en deze gelden willen verdienen. Qua opbrengst is er geen inzicht gegeven wat de 

opbrengsten zijn geweest. Er is geen zicht of er verenigingen zijn die hier interesse in 
hebben.  

 
- Collectes 
De collectes zijn geweest. Er is €281,- euro meer opgehaald dan vorig jaar. Over de fondsen 

gezien is het nagenoeg gelijk. Het totaal opgehaalde bedrag bedroeg €10.450,83, hiervan is 
10,6% via bank over gemaakt.  

 
 
07. Ingekomen en uitgaande stukken 

- Terugkoppeling dialoogsessie IN is gekomen.  
- Uitnodiging workshop gezonde leefomgeving, 1 juni. Opgeven op  

- Dorpsradenoverleg 24 april, dat is maandag. Dan is ook Huub kijkt even of hij erin kan.  
- Dodenherdenking 4 mei  
- Nieuwe gedecoreerde in het dorp, Frans Steeghs.  
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08. Rondvraag 

- Marco: vraag aan Huub wat de status van Wilms is. Marco zag een nieuwe 
vergunningsaanvraag voorbij komen. Deze heeft Huub niet gezien. Marco stuurt dit door. 

- Hay: door de burgeradviesraad is Hay benaderd en in het bestuur te komen. Hay is hier 
adviseur geworden en heeft wat voorstellen voorgedragen.  
- Zondag is open bedrijvendag.  

- 24 april is het volgende dorpsradenoverleg. Lisa kijkt na of ze hier naar toe kan gaan. 
- Volgende vergadering staat gepland op 17 mei, verschillende personen kunnen dan niet. De 

vergadering wordt verplaatst naar 24 mei.     
 
  

09. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21:46 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 


